

B.A.R. France

Board of airlines representatives **FRANCE**

ASSOCIATION DES REPRÉSENTANTS DE COMPAGNIES AÉRIENNES EN FRANCE

General Secretary.

January 30 2023.

MEETING OF March 15, 2023.

**Plenary meeting: 09:00 to 11:00.
Around a breakfast.**

Our next meeting will take place on March 15, 2023 in the lounges of the Grand Hotel Intercontinental, 2, rue Scribe, 75009 Paris.

SAVE THE DATE IN YOUR AGENDAS.

Thank you for advising me rapidly of your participation to the meeting by e-mail

Expecting your participation on March 15, 2023

To send your financial contribution for the meeting and for the lunch

Either by check to the order of BAR France.

Or by transfer on the bank account of BAR France (BIS enclosed)

In both cases, thank you for indicating the meeting reference.

Best regards.

Yves Ezanno.

BAR France.

Meeting 15 March, 2023.

As you know it, we have signed a partnership agreement with Air Promotion Group which subsidizes partially our full sessions.

Under the terms of this agreement, the cost of the financial participation is strongly reduced for the members of BAR France.

Airline:.....Mr – Mrs.....

Will participate to the meeting-breakfast at 09:00...YES.....NO...(delete where inapplicable).

Financial contribution: 35 €

(This document will be considered as an accounting receipt.)

B.A.R. France

Board of airlines representatives **FRANCE**

ASSOCIATION DES REPRÉSENTANTS DE COMPAGNIES AÉRIENNES EN FRANCE

No show rule: for each meeting, BAR France must sign a contract with the hotel which commits us financially on the basis of the number of members who have registered by e-mail or by telephone more than 48 hours in advance.

All cancellation intervening within that delay cannot be taken into account to reduce our commitment and, therefore, are invoiced to BAR France.

For obvious management reasons these cancelled participations must nevertheless be paid.

Secrétariat Général.

30 janvier 2023.

RÉUNION DU 15 MARS 2023.

**Réunion plénière : 09h00 11h00.
Autour d'un petit déjeuner.**

Notre prochaine réunion aura lieu le 15 mars 2023 de 9h00 à 11h00 dans les salons du Grand Hôtel Intercontinental, 2, rue Scribe, 75009 Paris.

RÉSERVEZ LA DATE DANS VOS AGENDAS.

Merci de me faire savoir le plus tôt possible par courriel si vous souhaitez participer à la réunion.

Espérant vous voir nombreux le 15 mars 2023.

Vous pouvez régler votre participation financière par chèque à l'ordre de BAR France ou par virement sur le compte de l'association (RIB Joint).

Dans les deux cas, merci de noter la référence de la réunion.

Cordialement.

Yves Ezanno.

BAR France.

Réunion du 15 mars 2023.

Compagnie :Monsieur - Madame.....

Participera à la réunion à 09h00OUI.....NON...

(Supprimer la mention inutile).

Participation aux frais pour la réunion-petit-déjeuner : 35 €

(Ce document tiendra lieu de justificatif pour votre comptabilité).

Comme vous le savez, nous avons passé un accord de partenariat avec Air Promotion Group qui subventionne partiellement nos réunions plénières.

En vertu de cet accord, le coût de la participation financière est fortement réduit pour les membres de BAR France.

Règle de no show : Pour chaque réunion, BAR France signe avec l'hôtel un contrat qui nous engage financièrement sur la base du nombre de membres inscrits (par e-mail, ou par téléphone) pour cette réunion plus de 48 heures à l'avance.

Toute annulation intervenant dans un délai inférieur à 48 heures ne peut pas être répercutée pour réduire notre engagement et est facturée par l'hôtel.

Pour des raisons évidentes de bonne gestion, les annulations de dernière minute ne peuvent pas être prises en compte et doivent être réglées.

Relevé d'identité bancaire de BAR France.
Bank Identity Statement BAR France.

Code banque	Code guichet	Numéro de compte	Clef
10278	06213	00020815701	32

Domiciliation

CCM - NEMOURS VAL DE LOING
1 place Jean Jaurès
77140 Nemours.

IBAN : FR76 1027 8062 1300 0208 1570 132

BIC : CMCIFR2A